

「東華三院 誌友共聚 慈善音樂會」謹訂於2019年2月22日(星期五) 假灣仔伊利沙伯體育館舉行,並 獲烏托邦資產管理有限公司擔任冠名贊助人,以及WKK Travel捐款為全力支持機構。

自1870創院以來,東華三院一直秉承贈醫施藥的傳統。近年更成立了多項治療資助計劃,致力為病者提供各項醫療援助。是次慈善音樂會所得收益將撥捐「東華三院樂儀癌病治療資助基金」,為有臨床需要及合符資格的病人,提供政府安全網未能資助的乳癌治療,讓患者及家屬在危急徬徨中得到支援。我們誠意激請您踴躍購票或出任大會贊助人,共襄善舉。

為使音樂會更添意義,我們鼓勵善長同時贊助愛心門券,讓受惠於本院之青少年入場欣賞演出。東華三院董事局及冠名贊助人已贊助是項活動的直接開支,亦不會從活動籌得的公眾善款中扣除行政開支,確保公眾善款全數撥用於本院服務。

謹祝 為善最樂,福有攸歸。

Dear Friends,

The TWGHs Forever Friends Charity Show, will be staged on Friday, 22 February 2019, at Queen Elizabeth Stadium, Wan Chai. We are honoured to have Infinitus Partners Asset Management Ltd. as the Title Sponsor and WKK Travel as the Full Supporting Organization.

Since establishment in 1870, TWGHs has continued our long-standing tradition to heal the sick and relieving the distressed. In recent years, we go further by setting up a number of patient assistance funds to subsidize treatments for patients with financial difficulties. Proceeds of the Charity Show will be fully donated to "TWGHs MK Cancer Treatment Subsidy Fund" in support of breast cancer patients with financial difficulties to receive medications and therapies which are not covered by the Government's safety net.

We cordially invite you to be part of this meaningful event. Apart from ordering tickets or becoming our honorable patrons, we sincerely encourage you to extend your love by sponsoring Charity Tickets for teenagers under the care of TWGHs to enjoy the spectacular Charity Show. All direct expenses of fund-raising events have been sponsored by TWGHs Board of Directors and Title Sponsors of the events. No administrative costs will be deducted from the donations of the general public to ensure all public donations will go directly to our services.

We look forward to your support and welcoming you at the show!

(章浩文)

籌委會主席 東華三院第五副主席 (WAI Ho Man, Herman) Organizing Committee Chairman cum 5th Vice-Chairman, Board of Directors (王賢誌) 東華三院主席 (Vinci WONG) Chairman Board of Directors

籌委會委員
Organizing Committee Members

毛宇峯總理 Mr. MO Yu Fung, Billy Director

鄔翁嘉穗總理 Mrs. WU YUNG Ka Shui, Virginia Director 李澤浩總理 Mr. LEE Chak Hol, Michael Director

徐明華總理 Mr. CHOI Meng Wa Director



4th Vice-Chairman 曾慶輝總理 Mr. TSENG Hing Fai, Felix Director

馬清揚第四副主席

Mr. MA Ching Yeung, Philip